

October 20, 2014

No.19

Statement by the Press Secretary, Ministry of Foreign Affairs of Japan, on the Recent Situation in Iraq

- 1. The Government of Japan welcomes the approval of Prime Minister Haider al-Abadi's appointed cabinet members, including the defense minister and interior minister, by the Iraqi parliament on October 18. The Government of Japan hopes that the Government of Iraq will further promote national reconciliation among its citizens that transcends differences between the religious groups and effectively address the various problems it faces.
- 2. While there is this positive development, the Government of Japan is deeply concerned about the frequent occurrence of recent terrorist attacks seemingly carried out by ISIL (Islamic State of Iraq and the Levant) across Iraq and the many victims resulting from these attacks.
- 3. The Government of Japan strongly condemns these attacks and continues to support the counter terrorism efforts by the Government of Iraq.

(END)



(ترجمة غير رسمية)

التاريخ: 20 تشرين الاول 2014

الرقم: 19

تصريح من وزير خارجية اليابان بمناسبة تشكيل الحكومة العراقية الجديدة

البتراح - إلى الحكولة - في اليجاب بطن الفقي - في اعض - اء حكوم - قرد - يس ال - وزراء حي - در العب - ادي، وم - ن نهم وزي - ري ال - دفاع والداخلي - قبت - اريخ الله - امن عشد - رم - ن تأتشد - الريج كوالاولى قالياب - ان ان تسد - تمر الحكوم - قالعروبي العراقية بتعزيز المصالحة الوطنيبين مواطنيها لتجاوز الاختلافات بين الجماعات الدينيلت قسوادي بفاعلي قالمشاكل المختلفة التي تواجهها.

ومع وجود 2 هذا التطور الايجابي، الا ان حكومة اليابان تشعر بقلق و عمي ق ازاء تكرار وقو ع الجهمات الارهابية التي تشنها الدولة الاسلامية في العراق والشام في انحاء العراق والتي يذهب ضحيتها العديد من الابرياء.

3. وتدين حكومة اليابان بشدة هذه الهجمات وتواصل دعمها لجهود مكافحة الارهاب التي تبذلها الحكومة العراقية

(النهاية)